
P R O T O K Ó Ł  Nr XXIX/09 
z  sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska  

odbytej w dniu  10 lipca  2009 roku w godzinach  900 – 1400 

 
Obecni  radni  wg  załączonej  listy  obecności. 

Obecni  sołtysi  wg  załączonej  listy  obecności. 
Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy p. Ireneusz Demianiuk, Sekretarz Gminy  
p. Teresa Magier,  Skarbnik Gminy p. Teresa Maksymiuk , P. Magdalena Chrzanowska 
– dyr. Zespołu Szkół Samorządowych,  radni Rady Powiatu p. Mirosław  Bartoś oraz              
p. Zdzisław Butrym, Dyrektor Szpitala w Radzyniu Podl. – p. Dariusz Hankiewicz. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i sprawy organizacyjne 

a/ stwierdzenie quorum 
b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
c/ ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja o pracy Przewodniczącego Rady i Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym 
3. Informacja z realizacji planu pracy stałych komisji za I półrocze 2009r. 
4. Podjęcie uchwał : 
    1/ zmiany budŜetu gminy na rok 2009. 
    2/ w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Radzyńskiego 
    3/ w sprawie przystąpienia Gminy Komarówka Podl., jako partnera do realizacji projektu  
        pod nazwą „ Nauka – przyszłością w Powiecie radzyńskim” finansowanego ze środków  
        Europejskiego Funduszu Społecznego i BudŜetu Państwa w ramach Programu  
        Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 Priorytet IX Rozwój wykształcenia  i  
        kompetencji w regionach, Poddziałanie 9.1.2 „Wyrównywanie szans edukacyjnych  
        uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszenie róŜnic w jakości 
        usług edukacyjnych” 
    4/ w sprawie przyznania wyróŜnienia pamiątkowego „ ZasłuŜony dla Gminy Komarówka  
        Podlaska”  
5. Informacja dotycząca funkcjonowania szpitala w Radzyniu Podlaskim. 
6. Interpelacje i zapytania 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
8. Wolne wnioski i informacje 
9. Zamknięcie obrad. 
 
Ad.1. Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski   - dokonał otwarcia  sesji. 
Powitał wszystkich  przybyłych. 
 
Ad.1a/   stwierdził  na podstawie  listy  obecności, iŜ Rada  jest  władna  do  podejmowania   
uchwał , poniewaŜ  na 15 radnych  ustawowego   składu  Rady  w sesji uczestniczą wszyscy  
– 15 radnych. 
b/ protokół z  ostatniej  sesji  był  wyłoŜony  do  wglądu, proponuję  przyjęcie bez 
odczytywania . 
Proszę o uwagi. 
Uwag nie zgłoszono. 
 

Za przyjęciem  protokołu  bez odczytywania   głosowano : 14 za, 1 radny wstrzymał 

się od głosu. 

 



c/ Proponowany porządek obrad Państwo otrzymali. 
Pan Wójt wystąpił z wnioskiem o dodatkowe  wprowadzenie do porządku obrad   
punktu  - podjęcie  uchwały w sprawie przyznania wyróŜnienia pamiątkowego „ ZasłuŜony 
dla  Gminy Komarówka  Podlaska” i proponuję wprowadzenie tego zagadnienia jako  
punkt 5d. 
Przedstawił proponowany porządek obrad po wprowadzeniu zmian. 
Porządek obrad został przyjęty  jednomyślnie  – 15 za. 
 
Ad.2. Przewodniczący Rady Gminy  p. Marek Patkowski -  w ostatnim czasie  
uczestniczyłem w posiedzeniach Komisji stałych Rady Gminy i pełniłem dyŜury  w Urzędzie 
Gminy. 
 
Wójt Gminy –  w czasie od ostatniej sesji  korzystałem z urlopu wypoczynkowego 
- złoŜony został wniosek  na zakup samochodu dla osób niepełnosprawnych, 
- został rozstrzygnięty przetarg na dostawę kruszywa – na kwotę 193 tys. zł. 
- otrzymaliśmy dotację z Funduszu Ochrony Gruntów  Rolnych na drogę Walinna /Sachalin/, 
- zakończony został remont remizy OSP w miejscowości śelizna oraz Derewiczna, 
- odbył się Kiermasz Sztuki Ludowej w Kolembrodach , 
-  trwają przygotowania do obchodów 100 lecia OSP w Komarówce Podlaskiej. 
 
Ad.3. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Monika Piątkowska – przedstawiła 
sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej w I półroczu br.- załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu  p. Grzegorz Domański  
– przedstawił sprawozdanie z pracy Komisji w I półroczu br. – załącznik do protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych p. Maria Sokołowska  
- przedstawiła sprawozdanie z pracy Komisji w I półroczu br. – załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  p. Jan Borowik – przedstawił 
sprawozdanie z pracy Komisji w I półroczu br.  
Komisja Rolnictwa  spotkała się 2 razy. 
Na pierwszym spotkaniu omawiany był temat – problemy związane ze szkodami łowieckimi, 
uczestniczyli przedstawiciele Koła  łowieckiego „Knieja” 
Poinformowali – gdzie i jak  zgłaszać szkody . 
Na drugim spotkaniu Komisja  zajęła się tematem – remontów dróg polnych na terenie gminy, 
Zapoznała się z przygotowaniami do remontów dróg – uwag nie było. 
Komisja poruszyła  temat – problemu azotanów. 
Wypracowała wnioski : 

1. Komisja podjęła wniosek aby radca prawny był 2 razy w miesiącu do dyspozycji 
mieszkańców gminy. 

2. Poczynić starania do otwarcia  kopalni piasku na terenie naszej gminy. 
3. Informować radnych o załoŜeniach do nowo projektowanych inwestycji. 

 
Ad4a/. Skarbnik Gminy – przygotowana została główna zmiana  w  budŜecie -  pomoc dla 
Powiatu przy remoncie  chodnika – na ul. Ks.J. Rudnickiego – po przeciwnej stronie BS. 
Nasz koszt to ok. 30 tys. zł. – na zakup materiałów tj. kostki ,  krawęŜników i obrzeŜy  a 
wykonałby ten chodnik Powiat. 
Proponujemy środki  – 25 tys. zł. zdjąć z pomocy dla województwa  oraz 5 tys. zł.  
z wolnych środków. 



Propozycja innych drobnych  zmian w budŜecie gminy: 
-  Administracja - zmniejszyć  fundusz płac z przeznaczeniem na  szkolenia  pracowników 
oraz zmiana  paragrafów przy wykorzystaniu środków na wybory. 
 
Przewodniczący Komisji BudŜetu – p. Grzegorz Domański – propozycje zmian w 
budŜecie  Komisja nasza zaopiniowała pozytywnie . 
 
Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na 
2009rok. 
 
 Uchwała w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2009 rok została podjęta w 
głosowaniu: 13za, 1 przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu / obecnych15/  i stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
b/ Przewodniczący  Rady Gminy p. Marek Patkowski – udzielenie pomocy rzeczowej dla 
Powiatu Radzyńskiego w postaci zakupu kostki, krawęŜników i obrzeŜy na remont chodnika 
przy ul. Ks.J. Rudnickiego w Komarówce Podl. omówiliśmy bardzo szczegółowo przy 
omawianiu  zmian w budŜecie gminy na 2009 rok. 
 
Sekretarz Gminy –  przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia  pomocy rzeczowej 
dla Powiatu  Radzyńskiego. 
 
 Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla  Powiatu Radzyńskiego 
została podjęta w głosowaniu: 13za, 1 przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu 
/ obecnych15/  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
c/ Pani Magdalena Chrzanowska – dyr. Zespołu Szkół Samorządowych  -   do realizacji 
projektu  „Nauka – przyszłością w Powiecie Radzyńskim”  przystępujemy jako  drugi partner 
– głównym realizującym jest Starostwo. 
Umowa będzie podpisywana przez Pana Wójta. 
My będziemy korzystali z zajęć które oferuje nam firma i dajemy salę. 
Będą to zajęcia : z  jęz. angielskiego, matematyki, jęz. rosyjskiego oraz chemii. 
Grupy muszą  być co najmniej 9 osobowe – mogą być większe. 
Zajęcia będą prowadzili nasi nauczyciele – w miarę moŜliwości będziemy wykorzystywali 
swoich nauczycieli, a wynagrodzenie otrzymają z funduszy unijnych, za wynajem sali teŜ 
będziemy mieli zapłacone. 
Wkładu finansowego nie dajemy a uwaŜam, Ŝe skorzystają  uczniowie, nauczyciele poprzez 
dodatkowe  zatrudnienie  oraz  otrzymamy środki za wynajem sali.   
 
Sekretarz Gminy  przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Komarówka 
Podl., jako partnera do realizacji projektu  pod nazwą „ Nauka – przyszłością w Powiecie 
radzyńskim” finansowanego ze środków   Europejskiego Funduszu Społecznego i BudŜetu 
Państwa w ramach Programu   Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 Priorytet IX Rozwój 
wykształcenia  i  kompetencji w regionach, Poddziałanie 9.1.2 „Wyrównywanie szans 
edukacyjnych  uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszenie róŜnic 
w jakości   usług edukacyjnych” 
 
 Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Komarówka Podl., jako partnera do 
realizacji projektu   pod nazwą „ Nauka – przyszłością w Powiecie radzyńskim” 
finansowanego ze środków    Europejskiego Funduszu Społecznego i BudŜetu Państwa w 



ramach Programu  Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 Priorytet IX Rozwój 
wykształcenia  i  kompetencji w regionach, Poddziałanie 9.1.2 „Wyrównywanie szans 
edukacyjnych  uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszenie 
róŜnic w jakości  usług edukacyjnych”  została  podjęta jednomyślnie – 15 i  stanowi  
załącznik do protokołu. 
 
d/ Wójt Gminy – na ostatniej sesji  została podjęta uchwała w sprawie  ustanowienia 
wyróŜnienia pamiątkowego „ ZasłuŜony dla  Gminy Komarówka  Podlaska” 
Od Zarządu Gminnego OSP Komarówka Podl. wpłynęły wnioski o nadanie takiego 
wyróŜnienia dla p. Tadeusza Korszeń oraz p. Stanisława  Faluszewskiego . 
Opinia Kapituły jest pozytywna, przygotowaliśmy  więc  projekty stosownych uchwał. 
 
Radny Zbigniew Wiszniewski – skład Kapituły? 
 
Wójt Gminy – Przewodniczący Rady Gminy, Przewodniczący Komisji, przedstawiciel 
sołtysów, Ks. Dziekan. 
 
Przewodniczący  Rady Gminy  - osobowo: p. Sokołowska Maria, Jan Borowik, Monika 
Piątkowska, Grzegorz Domański, Stanisław Orłowski, Ks. Dziekan. Henryk Prządka i ja. 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie  przyznania wyróŜnienia 
pamiątkowego „ ZasłuŜony dla gminy Komarówka Podlaska”  - p. Tadeusz  Korszeń. 
 
 Uchwała w sprawie przyznania wyróŜnienia pamiątkowego „ ZasłuŜony dla 
gminy Komarówka Podlaska”  została podjęta jednomyślnie – 15 za  i stanowi załącznik 
do protokołu. 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyznania wyróŜnienia 
pamiątkowego „ ZasłuŜony dla gminy Komarówka Podlaska”  - p. Stanisław Faluszewski. 
 
 Uchwała w sprawie przyznania wyróŜnienia pamiątkowego „ ZasłuŜony dla 
gminy Komarówka Podlaska”   została podjęta jednomyślnie – 15 za i stanowi załącznik 
do protokołu. 
 
Ad.5. Przewodniczący Rady Gminy – nasze społeczeństwo interesuje się funkcjonowaniem 
Szpitala i postanowiliśmy zająć się tym tematem. 
Otrzymaliśmy pismo  – stanowisko wspólnej reprezentacji związkowej  w Radzyniu Podl.  
w sprawie zmiany formuły organizacyjno-prawnej dla Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Radzyniu Podl. – przedstawił treść pisma. 
 
Dyrektor Szpitala w Radzyniu Podl. p. Dariusz Hankiewicz- podziękował za zaproszenie, 
podkreślił, iŜ jest to okazja by porozmawiać o ochronie zdrowia. 
Podziękował za dary Gminy Komarówka Podl. w postaci płodów rolnych. 
Podkreślił, iŜ  decyzja odnośnie  dalszych losów Szpitala naleŜy do organu załoŜycielskiego. 
Na Lubelszczyźnie funkcjonują juŜ 2 przekształcone szpitale : Ryki – szpital wydzierŜawiony 
i Zamość – szpital miejski – przekształcony w spółkę  więc nie będziemy pierwsi. 
Forma Spółki  ze 100% udziałem samorządu terytorialnego -  szpital zostaje zlikwidowany,  
właścicielem jednoosobowo zostaje samorząd i on przejmuje długi i   zarządzanie. 
DzierŜawa – organ załoŜycielski podejmuje uchwałę o wydzierŜawieniu ale nadal jest 
właścicielem.  DzierŜawca musi zaryzykować włoŜenie  swoich pieniędzy. 



Nasz Szpital nie ma długu  publicznego – prawnego. 
Przedstawił i omówił: 
- strukturę zatrudnienia, 
- wysokość kontraktów, 
- zestawienie przychodów i kosztów, 
- koszty płac oraz  koszty pozostałe, 
- zobowiązania długo i krótko terminowe, 
- zyski i straty, 
- zakładowy fundusz świadczeń socjalnych, 
- fundusze specjalne – dodatkowe źródła, 
- szkolenia pracowników, innowacje, 
- wykorzystanie łóŜek w szpitalu 
- największe osiągnięcia, 
- procentowe wykonanie kontraktu, 
- szpital posiada 3 osobową  grupę remontową, 
Szpital obecnie doszedł do granic swoich moŜliwości. Ma 27 lat i wymaga remontu. 
Nadwykonanie 2009 roku – 12 mln. zł. 
Co robić dalej w tej sytuacji – decyzja naleŜy do organu załoŜycielskiego. 
 
Pan Tadeusz Radczuk -  przy szpitalu jest za mały parking dla samochodów. 
 
Pan Dariusz Hankiewicz – od 2005 roku próbujemy  uporządkować plac wokół szpitala, 
planowana jest przebudowa parkingu. 
 
Radny Janusz Mazuruk – co z zadłuŜeniem szpitala przy przekształceniu? 
 
Pan Dariusz Hankiewicz- jeŜeli będzie to Spółka to zobowiązania przejmuje organ 
załoŜycielski – samorząd powiatowy, a w przypadku dzierŜawy  to jest moŜliwość zapisania, 
Ŝe zadłuŜenie będzie spłacane z czynszu dzierŜawnego, w specyfikacji moŜna tez zapisać by 
oferent przejął  część długu. 
 
Radny Andrzej Romaniuk – jest Pan dyrektorem i jednocześnie lekarzem – czy w 
przekształconych  szpitalach zmieniła się  dostępność do usług? 
 
Pan Dariusz Hankiewicz- nie moŜna tak myśleć, Ŝe po przekształceniu zmniejszą się kolejki, 
zmiana formuły umoŜliwi przyjęcie większej liczby pacjentów. 
 
Radny Sławomir Ilczuk – dlaczego więc tak opornie idzie to przekształcanie. 
 
Pan Dariusz Hankiewicz- wszystko nowe budzi lęk i obawy. 
 
Radny Janusz Mazuruk – czy to jest wszystko, czy nic więcej za tym się nie kryje? 
 
Pan Dariusz Hankiewicz -  doszliśmy do pewnego momentu i musimy podjąć decyzje – co 
dalej? KaŜda z formuł przekształcenia ma swoje plusy i minusy i trzeba bardzo dokładnie 
przyjrzeć się temu. 
 
Radny Sławomir Ilczuk – kontrakt  z NFZ będzie obowiązywał i po przekształceniu szpitala 
– co z jego realizacją? 
 



Pan Dariusz Hankiewicz- chodzi o dzierŜawę – kontrakt zostaje przejęty w całości  ale po 
naszej stronie w specyfikacji winne stanąć  pytanie- jak Pan/i planuje powiększyć  zakres 
usług w kontrakcie. 
 
Pan Krzysztof Stańko – związki zawodowe nie zgadzają się na zawieszenie funduszu 
socjalnego – co jest przyczyną i czy spowalnia to prywatyzację? 
Lekarz rodzinny pobiera za nas 8 zł. miesięcznie – czy otrzymuje te pieniądze równieŜ, jeŜeli 
nie zgłosimy się do niego? 
 
Pan Dariusz Hankiewicz- tak. Szpital obowiązują 2 sprzeczne ustawy – musimy leczyć, a 
NFZ mówi, Ŝe naleŜy leczyć ale określają ilość usług. 
 
Radny Powiatu p. Mirosław Bartoś – tak czytelnie przygotowanej prezentacji nie mieliśmy 
nawet w Powiecie. Osobiście jestem zwolennikiem przekształcenia, przedstawił nam Pan o 
wiele więcej plusów niŜ minusów i uwaŜam, Ŝe  sytuacja jest jasna. Bądźmy dobrej myśli, jest 
Pan bardzo dobrym dyrektorem – wyciągnął Pan szpital z dołka. 
Trzeba zrobić wszystko by przekonać ludzi o lepszej jakości tego szpitala. 
 
Pan Dariusz Hankiewicz- dziękuję za komplement – wkładam swoją pracę i jestem 
zaangaŜowany w pracę   tego szpitala, pracuje się róŜnie nawet 24x24 godziny . 
Przejąłem obowiązki 4 lata temu i zobowiązałem się, Ŝe doprowadzę do sukcesu, wszyscy 
tego chcieli i udało się nam coś zrobić i dalej będziemy robić jeŜeli będą  wszyscy chcieli. 
Zrobiliśmy duŜo i szkoda byłoby to zmarnować. 
 
Przewodniczący Rady Gminy – podziękował Panu dyrektorowi  za przybycie i informacje. 
 
Ad.6. Radny Zbigniew Wiszniewski – dlaczego nie doszło do budowy chodnika na  
ul. Lubelskiej i Staszica ? 
 
Pan Stańko Krzysztof – kiedyś Przegaliny DuŜe  miały własną kopalnię piasku na potrzeby 
wsi – w jaki sposób pozbawiono tego wieś i czy istnieje moŜliwość odzyskania? 
Odbył się przetarg na kruszywo -  ile otrzymają Przegaliny DuŜe i na która drogę? 
 
Pan Stanisław Orłowski – oświadczenia w sprawie podtopień ? 
- co z wodociągiem? 
- sprawa melioracji – czy moŜna ją odnowić? 
 
Radny Jan Abramczuk – czy do wymoków ujmujemy łąki? 
 
Pan Tadeusz Radczuk – czy nasza droga Przegaliny Małe-Brzeziny  jest zaplanowana na 
2010 rok – jest nam bardzo potrzebna. 
 
Radny Andrzej Romaniuk -  droga ta jest niewątpliwie  potrzebna. 
Kończą się porozumienia z Powiatem odnośnie współfinansowania  budowy dróg  , mamy 
drogę na  kolonii Zakanale i dobrze by było zabezpieczyć ją na przyszłość by się zupełnie nie 
rozpadła – wpisać ją w kolejkę. 
 
Radna Joanna Krupska- dlaczego nie ma dzisiaj radcy prawnego? 
 



Przewodniczący Rady Gminy - p.Marek Patkowski -  w swoich odpowiedziach niech Pan 
Wójt uwzględni wnioski Komisji Rewizyjnej. 
 
Wójt Gminy – co do radcy prawnego to  nie wiem dlaczego  dzisiaj go nie ma. 
Budowa chodników na ul. Lubelskiej i Staszica  nie będzie realizowana ze względu na brak 
środków w województwie  na ten cel – zaproponowali nam finansowanie 40%. 
Kopalnia  piasku w Przegalinach DuŜych -  trzeba zrobić koncesję   do której wymagane są 
badania geologiczne  a to wszystko trochę kosztuje. 
świru wprawdzie potrzebujemy więc moŜe i warto byłoby zapłacić- trzeba się nad tym, 
zastanowić. 
Musimy uporządkować Ŝwirownię w Wólce Komarowskiej. 
Dostawa kruszyna będzie juŜ w przyszłym tygodniu – w Przegalinach DuŜych zaplanowana 
jest droga tzw. Tryb i uzupełnienie ul. Miodowej jeŜeli wystarczy nam tego kruszywa. 
Wodociąg – wniosek jest rozpatrywany, zgłosili braki formalne  - pojechał dzisiaj   
p. Olszewski  celem ich uzupełnienia. 
Melioracja -  doprowadzimy do spotkania z Zarządem Melioracji w Lublinie -  sprawa jest 
bardzo trudna. Nasza KSW nie działa ale nie jest rozwiązana, porozmawiamy jak moŜna 
ruszyć tą sprawę. 
 
Radny Andrzej Romaniuk – łąki są zalane przy rzekach  , nie ma odpływu gdyŜ  rzeki te są  
zarośnięte i nie oczyszczone   więc co  to  da,  gdyby nawet na naszym terenie wyczyścić? 
 
Wójt Gminy -  trzeba podjąć działania zsynchronizowane. 
Zarysu projektu budŜetu nie ma jeszcze na 2010 rok więc nie została jeszcze zaplanowana 
Ŝadna inwestycja i co do drogi w Przegalinach Małych nie mogę nic odpowiedzieć. 
Co do funduszy sołeckich – to zrobimy jeszcze spotkanie,  porozmawiamy – będzie szkolenie. 
Rozmawiałem z Powiatowym Zarządem Dróg o wspólnej realizacji drogi w Przegalinach 
DuŜych , Starosta obiecuje 100 tys. zł. dla Komarówki ale która droga będzie realizowana to 
będziemy jeszcze rozmawiali. 
Wnioski Komisji Rolnictwa-  obecny radca prawny za takie usługi Ŝyczy sobie ok. 4 tys. zł. 
miesięcznie więc trzeba  dobrze zastanowić się nad tą sprawą. 
Inwestycje konsultować z radnymi – odbywa się to na bieŜąco. 
 
Pan Krzysztof Kalinowski -  zajmujący się sprawami rolnictwa wyjaśnił jak naleŜy 
wypełniać druki  oświadczeń o uszkodzeniu upraw. 
 
Wójt Gminy -  dyr. Hankiewicz mówił raczej o dzierŜawie, i to przedstawiał same plusy, 
wyszło na to, Ŝe przedstawił minusy Spółki a plusy dzierŜawy. 
Chciałbym nabyć przekonania, Ŝe dzierŜawa jest najlepszym rozwiązaniem. 
 
Pan Mirosław Bartoś- w Powiecie nie rozmawialiśmy konkretnie na ten temat – ja 
powiedziałem tylko swoje zdanie. Spółka – jeŜeli  przejmiemy  jako samorząd Powiatu 
Szpital z 15 mln zł. długu to juŜ tylko tym będziemy się zajmowali. 
DzierŜawa – jeŜeli ktoś zainwestuje pieniądze w Szpital to będzie robił wszystko by 
zatrzymać  tego pacjenta ,  a nawet przyciągnąć nowych. 
UwaŜam, ze jeŜeli nie przekształcimy tego Szpitala to będzie źle, tylko trzeba wybrać 
właściwą  formę przekształcenia. 
 



Pan Józef  Wiszniewski – zamiast kupować samochód dla niepełnosprawnych to na 
dzisiejszą sytuację  w rolnictwie trzeba kupować helikopter gdyŜ  pozostała nam juŜ tylko 
modlitwa. 
 
Radny Grzegorz Domański – z wypowiedzi dyr. Hankiewicza zrozumiałem, Ŝe dopiero po 6 
latach po przekształceniu Szpital   moŜe przynosić zyski  więc dzierŜawca  będzie miał zysk 
dopiero za 6 lat – uwaŜam, Ŝe diabeł tkwi w szczegółach – w sformułowaniu  umowy 
dzierŜawy. 
Melioracja – w Wohyniu KSW coś robi i oni juŜ powchodzili na łąki a u nas co ? 
UwaŜam, Ŝe KSW jest potrzebna. 
 
Ad.9.Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski   - po wyczerpaniu porządku 
obrad  dokonał zamknięcia  obrad sesji. 
Podziękował  wszystkim za udział. 
  

Na tym protokół  zakończono i podpisano. 
  
 

Protokolant            Przewodniczący  Rady  Gminy 
          
         Wiesława Troć                Marek Patkowski 
           
 
 
 Protokół  sporządzono dnia  15 lipca  2009 roku 
 Przekazano Sekretarzowi Gminy dnia  16 lipca  2009 roku. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



WYKAZ  UCHWAŁ 

RADY GMINY  KOMARÓWKA PODLASKA 
podjętych na sesji  w  dniu 10 lipca 2009 roku 

 
 
 
Uchwała  Nr XXIX/160/2009 w sprawie  zmiany budŜetu gminy na 2009 rok. 
 
Uchwała Nr XXIX/161/2009 w sprawie  udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 
Radzyńskiego. 
 
Uchwała Nr XXIX/162/2009 w sprawie przystąpienia Gminy Komarówka Podl., 
jako partnera do realizacji projektu  pod nazwą „ Nauka – przyszłością w Powiecie 
radzyńskim” finansowanego ze środków  Europejskiego Funduszu Społecznego i 
BudŜetu Państwa w ramach Programu  Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 
Priorytet IX Rozwój wykształcenia  i  kompetencji w regionach, Poddziałanie 9.1.2 
„Wyrównywanie szans edukacyjnych   uczniów z grup o utrudnionym dostępie do 
edukacji oraz zmniejszenie róŜnic w jakości   usług edukacyjnych” 
 
Uchwała Nr XXIX/163/2009 w sprawie przyznania wyróŜnienia  
„ ZasłuŜony dla Gminy Komarówka  Podlaska”  
 
Uchwała Nr XXIX/164/2009 w sprawie przyznania wyróŜnienia  
„ ZasłuŜony dla Gminy Komarówka  Podlaska”  
 


